

Fiche technique

Dimensions : 122 cm x 183 cm
(48 po. x 72 po.)
(ou autre sur demande)

Épaisseur : Env. 18 mm
(3/4 po.)

Surface : Ergonomique
(design antidérapant
aux lignes perpendiculaire)

Dos : Rainures diagonales
multiples de 6mm, 1/4 po.
de profondeur

Côtés : Droits

Specifications

Dimension : 122 cm X 183 cm
(48 in. x 72 in.)
(other sizes available)

Thickness : Approximately 18 mm
(3/4 in.)

Surface : Ergonomic
(Non skid design
with perpendicular lines)

Underside : Multiple 6mm
diagonal grooves,
1/4 in. deep

Side : Straight edges

Installation facile

Le tapis Royal Pedic se coupe à la scie circulaire ou au couteau à tapis. Son poids approximatif de 37.7 kg (83 lbs) le maintient en place. Il peut cependant être fixé à l'aide d'un nombre suffisant de vis.

Easy Installation

The Royal Pedic mat can be cut easily with a circular saw or a mat knife. The weight of the mat itself (approximately 37.7 kg or 83 lbs) keeps it in place. However it can be achored with the help of a few screws.



ROYAL MAT

- Un revêtement sécuritaire pour les aires de jeu
- Un revêtement qui atténue la fatigue dans les aires de travail
- A mat that ensures comfort and safety at play
- A mat that reduces fatigue in the workplace



ROYAL MAT inc.

132, 181^e Rue, Parc Industriel, Beauceville (Québec) Canada G5X 2S8
Tel. : (418) 774-3694 ou /or 774-5694 Fax: (418) 774-2905
Internet: www.royalmat.com
e-mail : royalmat@royalmat.com

ROYAL MAT inc.



Confort et sécurité

Le tapis Royal Pedic assure le confort et la sécurité sur les lieux de travail et de loisirs. Il est utilisé dans les édifices industriels et commerciaux.

- Il atténue la fatigue occasionnée par le travail de longue durée en position debout.
- Il prévient les blessures et tensions et il amortit les chutes.
- Il isole du froid et de l'humidité.
- Il absorbe les vibrations provenant de machinerie et diminue le bruit.
- Il est durable et résistant au calcium, au gel et à la plupart des substances acides.

Ce tapis anti-fatigue de haute technologie est fabriqué à partir de caoutchouc recyclé à 100%.

Facilité d'entretien

Le tapis Royal Pedic, dont la surface ergonomique est imperméable et antidérapante, n'accumule pas la poussière et se nettoie facilement. Il suffit de le balayer ou de le laver avec les produits d'entretien conventionnels.

Comfort and Safety

The Royal Pedic ensures greater safety and provides to people comfort in the workplace and playground. It is used in both industrial and commercial buildings.

- It reduces fatigue caused by long hours in a standing position.
- It prevents injury and stress and can cushion a fall.
- It insulates from cold and humidity.
- It absorbs vibrations from machinery and reduces noise.
- It's durable and resistant to calcium, frost and most acids.

This anti-fatigue mat is a technologically advanced product, made from 100% recycled rubber.

Easy Maintenance

The Royal Pedic mat has an ergonomic surface that is waterproof, skidproof, dirt resistant and easy to clean. It can be swept or washed with conventional cleaning products.

ROYAL PEDIC